
En plötslig stängning av psykiatriavdelningen på Lindesbergs 
lasarett  

  
 
Nyligen kunde vi läsa i NA och annan media, att psykiatriavdelning på Lindesbergs lasarett 
stänger ned den 16 juni. Detta kändes väldigt plötslig. I den information vi kan läsa via media 
framkommer, att det istället ska starta ett pilotprojekt under 2023 och 2024 som sedan ska 
utvärderas.  
 
Med tanke på att det redan sedan tidigare varit svårt att få plats när man behövt detta inom psykiatrin 
så är en minskning av antalet vårdplatser totalt i länet en oroande utveckling.  
Vänsterpartiet har fått till sin kännedom, att det INTE förts dialoger med brukarorganisationerna eller 
brukarrådet, alltså inte av dem som brukar vården och som kommer i kontakt med de patienter som 
nyttjar den. Detta är djupt olyckligt och medför att Vänsterpartiet känner stark oro för denna 
patientgrupp för patientsäkerheten.  
 
Dessutom är samtliga politiker som vi kontaktat helt obekanta med denna fråga och är ett beslut som 
vi fick ta del av i tidningen. Hur ligger det till egentligen? 
 
 
 
 
Till ansvarigt regionråd:  
  
 
  
Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till ansvarigt regionråd:  
 

• Hur och av vilka fattades detta beslut? 
• På vilka grunder tog man detta beslut? Finns någon utredning eller likande 
• Varför för man inte dialoger med brukarorganisationerna?  
• Kommer brukarorganisationerna vitalas vid utvärderingen? 
• Hur gör vi så att detta förfarande blir patientsäkert? 
• Om utvärderingen visar att det inte blev bra för patienterna, kan vi då återöppna 

psykiatriavdelningen igen? 
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